

Title (en)

Removal device for use in splitting machines for hides.

Title (de)

Abführvorrichtung zum Einsatz in Spaltmaschinen für Häute.

Title (fr)

Dispositif d'évacuation pour machines à refendre les peaux brutes.

Publication

EP 0168846 A2 19860122 (FR)

Application

EP 85200335 A 19850309

Priority

- IT 8551185 A 19850207
- IT 8554684 A 19840323

Abstract (en)

1. Removal device for use in splitting machines for hides, characterised in that it comprises a wedge (1) disposed immediately downstream of the machine (11) to lift the hair side of the hide as far as a conveyor line (2) which removes it from said machine with the aid of series of free-running toothed drums (12, 13) suitable for keeping the hides pressed against the aforesaid line and conveying them to a receptacle (6), thereby enabling automation of the operations of stacking the hides in said receptacle.

Abstract (fr)

Le dispositif d'évacuation comprend un tapis transporteur (2) disposé en aval du coin (1) qui amène la fleur des peaux renfendues par la machine qui précède. La fleur est maintenue sur le tapis (2) par des tambours (12, 13) et elle tombe sur un second tapis transporteur (5) qui les dépose dans un caisson (6) en formant une ou plusieurs piles. On réduit ainsi de manière très sensible la main-d'oeuvre et on élimine la fatigue physique des opérateurs.

IPC 1-7

C14B 1/14; C14B 1/62

IPC 8 full level

C14B 1/02 (2006.01); **C14B 1/14** (2006.01); **C14B 1/62** (2006.01)

CPC (source: EP)

C14B 1/02 (2013.01); **C14B 1/14** (2013.01); **C14B 1/62** (2013.01)

Cited by

EP0255179A3; DE3922756A1; US8091390B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0168846 A2 19860122; EP 0168846 A3 19861105; EP 0168846 B1 19890517; CS 264326 B2 19890712; DE 3570250 D1 19890622;
ES 285574 U 19860201; ES 285574 Y 19860901; GR 850727 B 19850719

DOCDB simple family (application)

EP 85200335 A 19850309; CS 206385 A 19850322; DE 3570250 T 19850309; ES 285574 U 19850322; GR 850100727 A 19850321